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Enrique Ares Gómez, UGT
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Aquilino Alonso Núñez, CIG
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Ana Torrado Agrasar, CCOO
Olalla Nieto FAza, UGT

Foi convocada a reunión, ás 12 horas na Sala 
de Xuntas  da Xerencia  da Universidade  de 
Vigo, co seguinte orden do día:

1.-  Constitución  da  Mesa  de  Negociación 
Colectiva do PDI da Universidade de Vigo
2.  Discusión  e  aprobación,  se  procede,  da 
proposta de Regulamento de organización e 
funcionamento a Mesa.
3.- Elección de secretario/a da Mesa.
4.-  Convocatoria  do  Programa  Especial  de 
Promoción do PD da Universidade de Vigo, 
ano 2011.
5.- Normativa de recoñecemento do POD do 
curso  2011/12  de  actividades  de  docncia, 
investigación e xestión.
6.- Rogos e preguntas.

Comenza a reunión ás 12:05 horas.

1.- Constitución da Mesa de Negociación Colectiva do PDI da Universidade de Vigo

Os  membros  acordan  constituir  a  Mesa  de  Negociación  do  Persoal  Docente  e 
Investigador  da  Universidade  de  Vigo,  para  o  cal  se  redacta  un  acta  que  é 
consensuada entre os presentes e que se adxunta como anexo á acta desta reunión, 
sendo asinada a mesma ao remate da reunión.



2.  Discusión  e  aprobación,  se  procede,  da  proposta  de  Regulamento  de 
organización e funcionamento a Mesa.
Despois  dun  intercambio  de  ideas  os  presentes  acordan  pospoñer  o  debate  sobre  o 
regulamento xa que a proposta enviada para a reunión non recolle algúns dos acordos aos 
que se chegaran en reunións previas. O Vicexerente de Recursos Humanos logo de facer 
notar que a proposta fora enviada con tempo ás organizacións sindicais e que estas non 
fixeran ningún tipo de alegacións faise responsable de voltar a enviar unha proposta na que 
se recolla o que se tiña acordado.

3.- Elección de secretario/a da Mesa.

Acórdase non tratar este punto ata que sexa aprobado o regulamento interno da 
Mesa.

4.- Convocatoria do Programa Especial de Promoción do PD da Universidade de 
Vigo, ano 2011.

A  vicerreitora  de  Organización  Académica  fai  un  resumo  do  convocatoria  do 
Programa Especial  de Promoción do PDI da Universidade de Vigo, informando os 
cambios respecto as convocatorias anteriores, entre elas o requisito de contar cunha 
antigüidade mínima de tres anos nalgunha das categorais á que fai  referencia a 
convocatoria. Resalta o esforzo que fai a Universidade e que este é un plan que se 
vai manter durante 2 ou 3 anos.

Por distintos membros da parte social afirmase que o prazo para estudar a proposta 
é moi reducido polo que solicitan que se retrase a discusión. A vicerreitora informa 
que o Plan será tratado na próxima reunión do consello e goberno que terá lugar o 
14 de febreiro. 

O profesor Enrique Ares fai fincapé na necesidad de afrontar os problemas derivados 
dos  desequilibrios  das  plantillas,  que  afectan  a  áreas  con  problemáticas  moi 
específicas.

O  profesor  Aquilino  Alonso  valora  positivamente  a  proposta  e  a  vontade  de 
consolidación do plan.

O profesor Bienvenido Diez fai fincapé no pouco tempo e na necesidade de que os 
comités teñan un coñecemento sobre este tema, e recalca que seguramente o nivel 
de acordo sexa alto.

5.-  Normativa  de  recoñecemento  do  POD do  curso  2011/12  de  actividades  de 
docncia, investigación e xestión.

A vicerreitora expón e explica os cambios na “Normativa de recoñecemento no POD 
do Curso 2011/12 de Actividades de Docencia, Investigación e Xestión”. 

O profesor Bienvenido Diez recoñece que existen elementos positivos na proposta, 
ainda que considera que o tempo para estudiala é insuficinte.



O profesor Jaime Aneiros considera que é necesario prever descontos docentes polos 
programas de tutorías.

O profesor Manuel Ramos deixa constancia de que UGT está en contra da filosofía da 
normativa xa que con ela  se chega a unha situación na que non se respecta o 
principio  de  igual  traballo  igual  salario.  O  profesor  Enrique  Ares  súmase  a  esta 
consideración.

6.- Rogos e preguntas.

Neste apartado o profesor  Enrique Ares solicita que na próxima sesión se inclua o 
tema da pagas extras do PDI e roga que se estudien medidas complementarias de 
reequilibrio de plantillas e áreas.

O profesor Rafael Durán roga que se traballe na elaboración dun plan de mobilidade 
do profesorado.

Sen mais asuntos que tratar levántase a sesión ás 14,40 horas.


